
Protokół Nr XXI/11
z sesji Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 29 grudnia 2011 roku

Otwarcie obrad – godz. 15.15
Zamknięcie obrad – godz. 17.27

Ad. 1

Obrady XXI sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając radnych i 
przybyłych gości.  

Ad.2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne – w 
sesji uczestniczy 15 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 
obecności gości zaproszonych stanowią załączniki do protokołu).

Ad. 3

Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Franciszka Majdaka.

Ad. 4

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 29 listopada 2011 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 5

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji Rady Miejskiej w 
Radkowie z dnia 5 grudnia 2011 roku.

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu i przystąpiono do głosowania nad jego przyjęciem:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –  0  wstrzymał się – 0.

Ad. 6

Przewodniczący RM - zapytał czy są uwagi i propozycje dotyczące dostarczonego radnym 
porządku obrad (proponowany porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Burmistrz wniósł:
 o wyłączenie z porządku obrad DRUKU Nr 6 w sprawie poparcia stanowiska Rady 

Powiatu Kłodzkiego przeciwko marginalizacji powiatu kłodzkiego –wyjaśnił, że 
propozycja projektu uchwały została przyjęta na posiedzeniach Komisji RM jednak z 
uwagi na obrady dzisiejszej sesji Powiatu Starostwa Burmistrz uważa, że sytuacja w 
zakresie marginalizacji Powiatu Kłodzkiego jest bardziej skomplikowana niż 
Burmistrz wiedział. Stanowisko Zarządu Starostwa jest jeszcze zbyt niedojrzałe, aby 
Gmina Radków dołączyła do wspierania marginalizacji Powiatu Kłodzkiego 

 o wprowadzenie zmian w preliminarzu wydatków Miejsko Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2012 w załączniku nr 1 



poz. 12 zwiększono środki o kwotę 740,00 zł. i poz. 2 zwiększono środki o kwotę 
20,00 zł. co pozwoli na pełne i racjonalne wydatkowanie zapisanych kwot. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem proponowanego porządku obrad z 
uwzględnieniem zmian zgłoszonych przez Burmistrza:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw – 0    wstrzymał się – 0 .

Ad. 7

Burmistrz złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 5 grudnia 2011r. do 28 grudnia 
2011r. (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

J. Gorczycki – odniósł się do przedstawionego sprawozdania, zadał następujące pytania:
 czy właścicielem apteki jest ten sam dzierżawca
 na jakich terenach będą prowadzone odwierty uranu (prywatne czy gminne)
 w jakim terminie mieszkańcy Tłumaczowa mogą dowiadywać się czy działki zostały 

uwzględnione do przekształcenia.

Burmistrz – udzielił następujących odpowiedzi:
 w sprawie apteki - została rozwiązana umowa z dotychczasowym dzierżawcą, obiekt 

został rozliczony i przejęty przez gminę. Obiekt został użyczony nowemu 
przedsiębiorcy na okres trzech lat, który uzyskał koncesje na prowadzenie apteki. W 
pierwszym roku zgodnie z zawartą umową dzierżawca musi zrealizować program w 
postaci urządzenia dróg dojazdowych i urządzenia dwóch gabinetów lekarskich, 
jeżeli spełni warunki umowy będzie możliwość wydłużenia dzierżawy 

 
 odnośnie terenów pod odwierty uranu –  większość obszaru ponad 90% objętego 

planem który jest do wglądu to tereny osób fizycznych bądź prawnych. W programie 
jest zapis, że każdorazowe wejście na teren wymaga  indywidualnego uzgodnienia z 
właścicielem terenu, gmina będzie opiniować to co jest w jej zakresie 

 działki w Tłumaczowe –  przed gminą poważne zadanie, zostały zaprojektowane 
działki w Tłumaczowie na 95 ha, na dzień dzisiejszy można to zrobić na obszarze 60 
ha. Po otrzymaniu decyzji od Ministra w połowie stycznia Burmistrz przedłoży nową 
wyszczuplona wersje, ale ostateczną co do przeznaczenia terenów pod zabudowę 
zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego to spowoduje przedłużenie w 
czasie co najmniej o sześć miesięcy. 

Ad. 8

Burmistrz złożył sprawozdanie za rok 2011 z zakresu zgłoszonych wobec Gminy Radków 
żądań związanych z uchwaleniem miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
oraz wydanych decyzji ustalających opłaty planistyczne (sprawozdanie stanowi załącznik do 
protokołu).

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania.
Nikt z radnych nie miał pytań.

Ad. 9

Burmistrz złożył sprawozdanie z realizacji inwestycji z uwzględnieniem dotacji z UE 
(sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu).

Przewodniczący RM zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania.
Nikt z radnych nie miał pytań.



O godz. 1648 Przewodniczący RM ogłosił przerwę.
Obrady wznowiono o godz. 1705

Ad. 10

DRUK NR 1 - w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Radków na 
lata 2011 – 2021.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały. 
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przedmiotowym projektem uchwały:
Głosowało 14 radnych:   za -  14     przeciw –    0   wstrzymało się – 0 (na sali nie był obecny 
radny W. Juraszek).

DRUK NR 2 - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Radków na 2011 rok. 
 
Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za -  15    przeciw -   0     wstrzymało się - 0  .

DRUK NR 3 – w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radków. 

Przewodniczący RM – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 
2 grudnia 2011 roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Radków 
przedstawionej wraz z projektem uchwały budżetowej na rok 2012 (opinia stanowi załącznik 
do protokołu).

Przewodniczący RM –  poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie 
przedmiotowego projektu uchwały:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.        
Cz. Jarzyńska - Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski - Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymał się – 0 .

DRUK NR 4 - w sprawie budżetu gminy Radków na 2012 rok.  

Skarbnik Gminy – odczytała projekt uchwały w sprawie budżetu gminy Radków na 2012 rok. 

Przewodniczący RM – odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 
2 grudnia 2011 roku o przedłożonym projekcie budżetu Gminy Radków na 2012 rok – RIO 
pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały budżetowej Gminy Radków na 2012 rok (opinia 
stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM - poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM w sprawie budżetu gminy 
Radków na 2012 rok..

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego  pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego po zapoznaniu się z 
opiniami pozostałych Komisji pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

J. Gorczycki – zaproponował, aby w przyszłym roku Komisja Oświaty wnioskowała o większe 
środki na działalność sportową.

Burmistrz - stara się ze wszech miar i będzie wnioskował o zwiększenie środków na 
działalność sportu. 

Po wyczerpaniu procedury przystąpiono do głosowania nad przyjęciem projektu uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Radków na 2012 rok:

Głosowało 15 radnych:   za –  15  przeciw – 0   wstrzymało się – 0.
  
DRUK NR 5 – zmieniający uchwałę nr XXXIII/288/04 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
30 grudnia 2004 roku w sprawie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Gminy Radków na lata 2005 – 2015. 

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.



K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad podjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –  15    przeciw –  0    wstrzymało się - 0 .

DRUK NR 7 w sprawie ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Radkowie na 2012 rok.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM:

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za – 15   przeciw –0    wstrzymało się – 0.
                                                                                               
DRUK NR 8 w sprawie utworzenia jednostki budżetowej o nazwie Żłobek Gminny 
„Maluch w Ścinawce Średniej. 

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.
                                                                                                                                    
S. Hajłasz - Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały:
Głosowało 15 radnych:   za –   15 przeciw –  0  wstrzymało się – 0 .

DRUK NR 9 – w sprawie zmiany uchwały Nr IV/17/02 Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 
21 grudnia 2002r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Radków.

Przewodniczący RM – poprosił o przedstawienie opinii Komisji RM.

S. Hajłasz – Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.
R. Markowicz –  Komisja Spraw Gospodarczych i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
K. Sypień –  Komisja Zdrowia, Spraw Społecznych i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.



Cz. Jarzyńska –  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała 
przedmiotowy projekt uchwały.
M. Gancarski –  Komisja Budżetu, Planowania i Mienia Komunalnego pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały.

Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem przedmiotowego projektu uchwały.
Głosowało 15 radnych: za – 15 przeciw – 0 wstrzymało się – 0. 

Ad. 10
Wnioski i zapytania radnych oraz mieszkańców miasta i gminy.

J. Gorczycki –  uważa, że jest ignorowany, ponownie prosi o zabezpieczenie walącego się 
budynku w Tłumaczowie. Radny uważa, że Burmistrz jest osobą wpływową i sprawę załatwi.

Burmistrz – poinformował o działaniach gminy podjętych w przedmiotowej sprawie – gmina 
doprowadziła do wydania decyzji przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego, 
która jest jednoznaczna, nakazująca właścicielowi nieruchomości jej likwidacje przez 
wcześniejsze zabezpieczenie i rozbiórkę. Całą odpowiedzialność za budynek przejął 
Powiatowy Inspektor Nadzoru i właściciel obiektu. Burmistrz odpowiada moralnie ale nie 
prawnie, wiele razy monitował w tej sprawie.  

Ad. 11
Interpelacje radnych.
Nie zgłoszono.

Ad. 12
Sprawy różne.

Przewodniczący RM –  odczytał pismo Burmistrza dotyczące wytypowania dwóch 
przedstawicieli Rady Miejskiej w Radkowie do składu osobowego Komisji stypendialnej.

S. Hajłasz – poinformował, że na Komisjach RM została zgłoszona kandydatura radnej Cz. 
Jarzyńskiej i radnego P. Wielgusa.

Przystąpiono do głosowania nad propozycją przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radnego 
S. Hajłasz.
Głosowało 15 radnych: za – 15    przeciw – 0     wstrzymało się – 0.

Przewodniczący RM –  złożył radnym, wszystkim obecnym i mieszkańcom życzenia 
noworoczne.

Burmistrz – wszystkim radnym oraz mieszkańcom gminy złożył życzenia noworoczne.

Ad. 13
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXI sesję Rady Miejskiej w 
Radkowie.

Protokołowała:            Przewodniczący RM w Radkowie

Lucyna Połowczuk       Bogumił Kuczyński


